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She waits for him in the dark, her mind and body perfect, passive, until one day, when
he goes to the cellar, and she is gone . . .

In A Demon in My View , Ruth Rendell creates a character as frightening as he is
fascinating. Mild-mannered Arthur Johnson has never known how to talk to women.
And his loneliness has perverted his desire for love and respect into a carefully
controlled penchant for violence. One floor below him, a scholar finishing his thesis on
psychopathic personalities is about to stumble—quite literally—upon one of Arthur's
many secrets. Haunting and intelligent, A Demon in My View shows the startling results
of this chilling alchemy of two very disparate minds—one pathological and the other
obsessed with pathology.
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评论

某个看不到的烂片的原作psychopath犯罪小说，估计靠自己按部就班脑补还能好点，
事实上脑补perkins也完全是度身定做感。。当然杀人在法律和道德上都是错误而不可
原谅的，但这个性压抑强迫症社恐罪犯实在比其他所有角色更能让我共鸣，那两封生硬
愚蠢的信简直让我看到自己差点要哭出来。。除了两个戏份不多的黑人算是干净磊落，
他也是唯一让我觉得干净的角色，冰冷无味，就像他那不幸的塑料守护天使。。而其他
人，那些正常社会人，
都给我一种带着体温体味的恶心感，尤其是热心psychopath学术研究和社会公益的男
二（顺带说他叫anthony），真爱婚外恋不能更恶心，很理解男主对这种人能在社会中
如鱼得水的默默嫉恨。。【所以你也是性压抑强迫症社恐对吧
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